

STYLE EXTRÊME
EXTREME STYLE

1 Transistor Technology
Technology 1 Transistor

MODEL NO./MOD.NO./NET-1



Walkie Talkies Talkies-Walkies

2 piles de 9 volts requises (non fournies)

Mode d'emploi

1. **Assurez-vous la vie et intéressez la couverture du comportement à pile** ou le laissez passer en appuyant sur le poussoir. Intéressez une pile de 9 volts et le connecteur au connecteur. Appuyez le connecteur et la vie.
2. **Alimentez les talkies-walkies** en plaçant l'interrupteur, situé sur le côté, sur ON. Un léger bruit de fond indique un bon fonctionnement de l'appareil.
3. **Pour transmettre** à un autre talkies-walkies compatible, et avant de parler, appuyez sur le bouton TALK sur le côté. Gardez le bouton tant que vous parlez dans le haut-parleur/microphone placé en haut de l'appareil.
4. **Pour écouter une transmission**, relâchez le bouton TALK et attendez. Ce bouton doit être relâché pour écouter.
5. **Pour écouter un Morse**, Appuyez sur la touche Morse ou la touche d'appel en utilisant les symboles de code Morse fournis sur l'étiquette.
6. **Assurez-vous que l'interrupteur est sur OFF**, après utilisation, pour prolonger la durée de la pile.

3 - 9Volt Batteries Required. Batteries Not Included. Operating Instructions:

1. Open the battery door at the base of the unit. First remove the screws on the door with a screwdriver, then press down on the tab at the top of the door. Using the battery connector inside the compartment, plug in a 9 volt battery. Put the battery in the compartment, replace the battery door and replace the screws.
2. Turn the walkie-talkie on by sliding the switch on the side of the unit to the on position. You will hear a low hissing background noise, which indicates that the unit is working properly.
3. To transmit to any compatible walkie-talkie, push the TALK button on the side of the unit. Hold it down while you speak into the speaker / microphone located on the top of the unit.
4. To listen to another person talking on another unit, release the TALK button and wait to hear their voice. You must release the TALK button to hear any other transmission.
5. To use the Morse Code feature, you must hold down the TALK button while you press the Morse Code key. You can press the Morse Code Key or Call Key in sequences shown on the Morse Code label.
6. Make sure you turn the OFF / OFF switch to the off position to maintain battery life.

Note: The transmitter is not operable

using radio or TV interference caused

by unshielded modifications to

the equipment. Such modifications

will void the manufacturer's

warranty on the equipment.

APPLYING PRESSURE
TO PILE 9 VOLTS
RECHARGEABLE
BATTERY

ENTER TALK
TALK BUTTON

MORSE CODE KEY
CALL KEY

SOUTH MORSE
KEY OR CALL

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

OFF / OFF

RECEIVE
CALL KEY

RECEIVE
CALL KEY

- Non rechargeable batteries are not to be recharged.
- Exhausted batteries are to be removed from the key.
- The supply terminals are not to be short-circuited.
- Do not mix old and new batteries.
- Do not mix alkaline, standard (carbon-zinc) or rechargeable (nickel-cadmium) batteries.
- Only batteries of the same or equivalent type are recommended and to be used.
- Batteries are to be inserted with correct polarity.
- Ne recharges pas les piles non rechargeables.
- Enlevez les piles déchargées.
- Ne court-circuitez pas les piles.
- Ne mélangez pas les piles neuves et usées.
- Ne mélangez pas les piles alcalines, ordinaires (carbon-zinc) ou rechargeables (nickel-cadmium).
- Utilisez les piles de même type, ou équivalentes, d'origine bien identifiées.
- Respectez la polarité des piles.

Operation is subject to the following two conditions:
(1) This device may not cause interference, and
(2) this device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.

L'opération est soumise aux deux conditions suivantes:
(1) ce dispositif peut ne pas causer d'interférence, et
(2) ce dispositif doit recevoir et supporter toute interférence, y compris l'interférence qui peut causer le fonctionnement peu désiré du dispositif.